
البياناتوجميعستقبلية،الموالآفاقوالمشروعاتوالاستراتيجياتالأرباحوتوزيعاتوالأرباحالإيراداتالحصرلاالمثالسبيلعلىذلكفيبماللصندوق،المستقبليالأداءبشأنالسنويربعالتقريرهذافيبحثهاتمالتيالأموربعض:المسؤوليةإخلاء

و"توقع"بالكلماتلمقصودافإنالتقرير،هذافياستخدامهاوعند.المتوقعةتلكعنمادياًالفعليةالنتائجاختلافإلىيؤديقدمماالوضوح،عدموحالاتللمخاطرالمستقبليةالبياناتتلكوتخضع."المستقبليةالبيانات"البحتةالتاريخيةغيرالأخرى

التفسيرفيأو/والمعنىفيإختلافأيوجودحالوفيالعربية،باللغةلهترجمةمعالإنجليزيةباللغةالتقريرهذاصدر.المستقبليةالبياناتتحديدهولهاالمختلفةوالصيغ،”مشروع"و"تنبؤ"و"إمكانية"و"ينبغي"و"تتوقع"و"تعتقد"و"تقدير"

.الإنجليزيةاللغةترجحاللغتين،بين

مغلق :الصندوقهيكل

عقارية :الصندوقفئة

صناعي :الصندوقنوع

2021فبراير :التأسيستاريخ

أمريكيدولار :العملة

3ةالاستثماريللاستشاراتكابيتالبيتكشركة

المحدودة :الصندوقمدير

أمريكيدولار60,000,000 :الصندوقأصولقيمةصافي

الاستثماريةللوحدةأمريكيدولار1,000 :الصندوقحجمإجمالي

الكايمانجزر :الصندوقبلد

7.00% :(IRR)المستهدفالداخليالعائدمعدل

1.50% السنةبدايةمنذالأرباحتوزيعاتعائد

6.00% (سنويأساسعلى)السنةبدايةمنالأرباحتوزيعاتعائد

الموزعةالأرباح

دولار أمريكي التوزيعات الشهرية        300,000

دولار أمريكي بداية السنةمنذ 1,800,000

دولار أمريكي *منذ التأسيس 3,285,000

.2022امعمنالثانيالنصففيقليلاً أبطأنموًاالقوميالصناعيالسوقشهد•

ً الطلبيزاللاذلك،ومع اباستيعتمحيثالصناعية،المساحاتعلىقويا

الذيالتواليعلىالخامسالربعهووهذا.الربعهذامربعقدممليون101.3

القليلةالأرباعوخلال.مربعقدممليون100الاستيعابصافيفيهيتجاوز

معنعكسويالتسليموعملياتالاستيعابصافيبينالعجزسيتقلصالقادمة،

نتظارالاقيدالاحتياطيوارتفع.المبانيتسليمعملياتوزيادةالطلبتراجع

سنويربعأساسعلى%12.5بنسبةالقوميالمستوىعلىالصناعيةللمباني

ونتيجة.المخزونإجماليمن%3.8يمثلماوهومربع،قدممليون613.1إلى

ناعيةالصالإيجاراتبلغتالمتاحة،المساحاتونقصالبناءتكاليفلارتفاع

قدرهاسنويةبزيادةالمربع،للقدمدولار9.56قدرهجديدًاارتفاعًاالمطلوبة

اتالمساحفيقياسيًاانخفاضًاالأمريكيالصناعيالسوقوشهد.12.7%

.%3.7إلىالأولالربعمنأساسنقطة20بمقدارانخفضتحيثالشاغرة،

نيومارك:المصدر

التوزيعاتملخص

الصندوقخصائص
أمازون :المستأجر

Non-sort(الكبيرالحجمذاتللبضائع) :العقارنوع

لويزياناكارينكرو، :المدينة

سنة14.4 :الإيجارمدة

مربعقدم1,080,000 :المساحة

65% :التمويلنسبة

الصندوقمنهايتكونالتيالأصولتفاصيل

توزيعومنشأةواحد،مستأجريشغلهمربع،قدم1,080,308العقارمساحةتبلغ•

تروبوليتانملافاييتمنطقة)أنجلوسلوسكارينكرو،فيتقعمصنفةغيرصناعية

شبكةعمويدالمختلفة،للمهامجوهريتوزيعكمرفقالعقاريُستخدم.(الإحصائية

جنوبخدمتالتيالحاليةالإقليميةوالشبكةأمازون،لشركةالعالميةالتوريدسلسلة

.تكساسشرقجنوبمنوأجزاءلويزيانا

روجباتونمنميلاً 55حواليبعدعلىأنجلوس،لوسكارينكرو،فيالعقاريقع•

نشآتمإحدىبجوارالعقارموقعيقع.أنجلوسلوسأورلينز،نيومنميلاً 134و

النقلطريقاوهما،I-10وI-49إلىسهلاً وصولاً ويوفرالحاليةFedExفيديكس

عهموقعلىبناءً أمازونقبلمنالعقاراختياروتم.المنطقةفيالرئيسيان

وبحيرةوالإسكندريةأورلينزونيوروجباتونمناطقسيخدموالذيالاستراتيجي،

تهمقارنوعند.تكساسبومونت،إلىبالإضافةأنجلوس،لوسمنطقةتشارلز،

الدرجةنمبقليلأكثرموقعفيالعقاريقعالمصنفة،غيرالأخرىأمازونبمرافق

.كتهاشبفيالمحيطةالرئيسيةالحضريةالإحصائيةالمنطقةمنأبعدالثالثة
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الأصولعلىالملاحظات

الأمريكيالصناعيالسوقعنعامةلمحة

السنويربعالتقرير
2022يونيو30فيالمنتهيةللفترة

أكثر،أو% 7.00بواقعالداخليالعائدمعدلتلقيبعدالمبالغإجماليمن% 20( أ)تساويالتيالأداءرسوم
أكثرأو% 12.00بواقعالداخليالعائدمعدلتلقيبعدالمبالغإجماليمن% 50( ب)و

المتحدةالولاياتفيالاقتصاديالوضع

أسعارفعرفيالجريئةمتابعتهالفيدراليالاحتياطبنكيواصلأنالمتوقعمن•

في.تمرةالمسالتضخميةالضغوطمنالتخفيفأجلمنالمقبلةالأشهرفيالفائدة

مايوبينأساسنقطة75بمقدارالفائدةأسعارالفيدراليالاحتياطبنكرفعمايو،

سوقيزالولا.%9.1إلى%8.6منالمستهلكأسعارمؤشروارتفعويونيو،

علىمواً نيشهدحيثالاقتصاديين،توقعاتيتجاوزالمتحدةالولاياتفيالعمل

.وحدهيونيوفيوظيفةألف372إضافةمع%4.2بنسبةسنويأساس

نيومارك:المصدر

الصناعيلافاييتسوق

إلىأساسنقطة100بمقدارالربعهذالافاييتسوقفيالصناعيةالإيجاراتارتفعت•

النمومعدلاتوتحقق.السنةبدايةمنذ%5.9قدرهابزيادة،%12.8قدرهسنويمعدل

.%7.4بمتوسطسنويةمكاسبالصناعيلافاييتسوقفيالسنوية

24.2منيقربماالصناعيلافاييتسوقيمتلك،2022عاممنالثانيالربعفيوكما•

تالسنواخلالمربعقدممليونمنيقربماتسليموتمالمخزونمنمربعقدممليون

إنشاءاتأيتنفيذيتمولم.%4.4بنسبةالمخزونفيتراكميتوسعوهوالماضية،الثلاث

هذافيالشاغرةالمساحاتمعدليبلغحيث،2022عاممنالثانيالربعخلالجديدة

.أساسنقاط10بمقدارالماضيالربعخلالطفيفبشكلزادوقد%2.5حالياًالسوق

.السنةبدايةمنذأساسنقطة250بمقدارالشاغرةالصناعيةالمساحاتوانخفضت

قدرهابزيادةالمربع،للقدمدولار8.44الصناعيالسوقإيجاراتبلغتالثاني،الربعفي•

يفكبيرًانموًاالصناعيلافاييتسوقوشهد.2021عاممنالثانيالربععن12.8%

1.5بمقداراستيعابصافيسجلحيثالماضية،شهرًاعشرالاثنيمدارعلىالطلب

.الماضيالعاممنالفترةنفسعنمليون1.4قدرهابزيادةمربع،قدممليون

كوستار:المصدر



Disclaimer: Certain of the matters discussed in this Quarterly Report about the Fund’s future performance, including, without limitation, future revenues, earnings, dividends, strategies,

prospects, consequences and all other statements that are not purely historical constitute “forward-looking statements.” Such forward-looking statements are subject to risks and

uncertainties, which could cause actual results to differ materially from those anticipated. When used herein, the words “anticipate,” “estimate,” “believe,” “expect,” “should,” “potential,”

“forecast,” “project,” variations of such words and similar expressions are intended to identify forward-looking statements.

Fund Structure Closed-ended

Asset Class Real Estate

Asset Type Industrial

Launch Date February 2021

Currency USD

Fund Manager KFHC Investment Advisory III Ltd.

Fund NAV U.S. $60,000,000

Total Fund Size U.S. $1,000 per Investment Unit

Domicile Cayman Islands

Target IRR 7.00%

Year-to-date dividend yield 1.50%

Year-to-date dividend yield (annualised) 6.00%

Dividends

Monthly Distribution $  300,000        

Year to Date $  1,800,000 

Since Inception* $  3,285,000 

• The national industrial market experienced slightly slower

growth in the second half of 2022. However, demand remains

strong for industrial space with 101.3 million square feet

absorbed this quarter. This is the fifth consecutive quarter, net

absorption exceeded 100 million square feet. Over the next few

quarters, the deficit between net absorption and deliveries will

tighten and reverse as demand softens and construction

deliveries increase. The national industrial construction pipeline

increased 12.5% quarter-over-quarter to 613.1 million square

feet, representing 3.8% of total inventory. As a result of rising

construction costs and a shortage of available space, industrial

asking rents reached a new high of $9.56 per square foot, a

year-over-year increase of 12.7%. The U.S. industrial market

experienced a record low for vacancy, falling 20 basis points

from the first quarter to 3.7%.

Source: Newmark

Distribution Summary

Fund Facts
Tenant Amazon

Facility Non-sort

City Carenco, LA

Unexpired Lease Term 14.4 Years

Size 1,080,000 SF

Leverage 65%

Underlying Asset Detail

• The Property is a 1,080,308 square foot, single-tenant, industrial,

non-sort distribution facility located in Carencro, LA (Lafayette

MSA). The Property serves as a mission critical distribution facility

supporting Amazon’s global supply chain network, and existing

regional network that serves southern Louisiana and parts of

southeastern Texas.

• The Property is located in Carencro, LA, approximately 55 miles

from Baton Rouge and 134 miles from New Orleans, LA. The

Property’s location is adjacent to an existing FedEx facility and

provides easy access to I-49 and I-10, the major transportation

thoroughfares for the region. The asset was selected by Amazon

based on its strategic location, which will service the Baton

Rouge, New Orleans, Alexandria, and Lake Charles, LA areas, as

well as Beaumont, TX. When compared to other Amazon non-sort

facilities, the Property is situated in a slightly more tertiary

location that is further from the surrounding major MSA’s in its

network.
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Asset Commentary

US Industrial Market Overview

Quarterly Report
For the period ended June 30, 2022

Performance Fee equal to (a) 20% of the aggregate amounts after receiving an 
IRR  of 7.00% or above, and (b) 50% of the aggregate amounts after receiving 
an IRR of 12.00% or above. 

US Economic Condition

• It is expected that the Federal Reserve will continue to pursue

aggressive rate hikes in the upcoming months in order to

mitigate the on-going inflationary pressures. In May, the Fed

raised interest rates by 75-basis-points and between May and

June, and the Consumer Price Index (CPI) increased from 8.6% to

9.1%. The U.S. Job market continues to beat economists’

projections, growing on an annual basis of 4.2% with 372,000

jobs added in June alone.

Source: Newmark

Lafayette Industrial Market

• Industrial rents in the Lafayette Market increased this quarter by

100 basis points to an annual rate of 12.8%, an increase of 5.9%

year-to-date. Annual growth rates in the Lafayette industrial

market are generating an average annual gain of 7.4%.

• As of Q2 2022, the Lafayette industrial market has nearly 24.2

million square feet of inventory and nearly 1 million square feet

have been delivered over the past three years, a cumulative

inventory expansion of 4.4%. No new construction took place

during 2Q2022.Vacancy in this market is currently 2.5% and has

increased slightly over the past quarter by 10 bps. Industrial

vacancy has decreased by 250 bps Year-to-date.

• In the second quarter, industrial market rents were $8.44 per

square foot (PSF), an increase of 12.8% from the second quarter

of 2021. The Lafayette industrial market has experienced

significant demand growth over the last 12-months, recording

net absorption of 1.5 million square feet, an increase of 1.4

million from this time last year.

Source: CoStar


